
Zapytania radnych na sesji z dnia 26 września 2024 r. : 

 

1. Wzmocnienie wału na rzece Macocha. Po powodziach podwyższony został wał na odcinku od 

strony Bielan, od strony Łęk jest niższy. Czy jest możliwość porozumienia się z Wodami 

Polskimi, aby się tym zajęły?  

2. Zastrzeżenia do nieprawidłowości w akcji ratowniczej Ochotniczej Straży Pożarnej 

dotyczących dostarczenia wody i posiłków regeneracyjnych w dniu 14.09.2024 r. 

3.  

a) Monitorowanie i kontrolowanie tzw. jazów na ciekach wodnych (rejon ul. Lanckorona 

i ul. Zielonej). Zwrócenie uwagi właścicielom tych budowli o opuszczeniu jazu do 

maksymalnego poziomu podczas złych warunków atmosferycznych. 

b) Co Pan Wójt zamierza zrobić w celu bezpieczeństwa przeciwpowodziowego tego 

terenu? 

4. Zniszczona nawierzchnia drogi ul. Zielonej i ul. Lanckorona podczas prac związanych z budową 

kanalizacji. Kto za nie odpowiada, kto pokryje koszty? 

5. Zły stan drzewostanu w ciągu drogi wojewódzkiej 949 – ul. Tarniówka oraz ul. Ceglana. Kto 

jest zarządcą dróg? Zlecenie ekspertyzy tych drzew czy nie zagrażają one bezpieczeństwu 

podczas złych warunków atmosferycznych.  

6. Czy zostały podjęte prace przy organizacji kolejnych Dni Osieka? Czy jest już poszukiwany 

zespół?  

7. Sytuacja w GOPS w Osieku, zmiany kadrowe. 

8. Zarośnięty chodnik na ul. Głównej. 

9. Ustalić co najmniej 7 -dniowy termin zwoływania Komisji Rady. 

10. Wcześniejsza informacja na stronie Gminy o Zebraniach Wiejskich. 

11. Nagrodzenie P. Marty Lach za osiągnięcia sportowe w Igrzyskach Olimpijskich. 

12. Objęcie pomocą finansową powodzian. 

13. Informacja o dalszy remoncie ul. Karolina, aby pojawiła się z wyprzedzeniem na stronie 

internetowej. 

14. Czy uda się do końca roku wymienić tablice informacyjne? 

15. Czy Starostwo dało odpowiedź w sprawie obkaszania rowów przy skrzyżowaniach kluczowych 

w Gminie? 

16. Prośba o poziome znaki na skrzyżowania ul. Czereśniowej i ul. Włosieńskiej. 

17. Wprowadzić do budżetu na 2025 rok remont Sali przy OSP w Osieku. 

18. Czy będzie budowany chodnik na dalszym odcinku ul. Karolina? 

19. Kiedy zostanie otwarta ul. Karolina? 

20. Zamulony rów na ul. Brzozowej, prośba o oczyszczenie go. 

21. Utwardzenia pobocza na zakręcie ul. Dębowej w celu poprawy bezpieczeństwa pieszych. 

22. Możliwość organizacji spektakli, stand-upów w GCKCziS w Osieku. 

23. Czy coś wiadomo w temacie nieodpłatnego przejęcia części drogi ul. Zaolszynia? 

24. Czy został przekazany wniosek do Starostwa Powiatowego w sprawie zmiany organizacji ruchu 

na ul. Zaolszynie? 

25. Wprowadzić do budżetu na 2025 rok remont placu przy WDK w Głębowicach. 

26. Czy jest podpisana umowa dotycząca prac na Browarniku w Głębowicach? 

27. Kiedy będzie świeciło się oświetlenie na ul. Leśnej? Kto ponosi koszty za oświetlenie ulic przez 

dzień? 

28. Prośba o ponowne przeanalizowanie przejścia dla pieszych na przystanku przy Szlace, przejścia 

przy sklepie Dino.  

 



Ad. 1. Przekazane do Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Zarząd Zlewni w Żywcu. 

Ad. 2. Odpowiedź udzielona podczas sesji.  

Ad. 3. 

a) Odpowiedź udzielona podczas sesji. Przekazane do Państwowego Gospodarstwa Wodnego 

Wody Polskie Zarząd Zlewni w Żywcu. 

b) Zwróciłem się do Wód Polskich o przeprowadzenie prac konserwacyjnych potoków 

Osieckiego i Grodzieckiego w rejonie ul. Zielona i ul. Zaolszynie. 

Ponadto opracowywana jest analiza techniczna pod katem możliwości zwiększenia retencji 

wzdłuż Potoku Grodzieckiego. 

Ad. 4. Odpowiedź udzielona podczas sesji.  

Ad. 5. W celu sporządzenia ekspertyzy oceniającej stan drzewostanu przy drogach: 

- ul. Główna (DW 949) wystąpiono do zarządcy drogi czyli Zarządu Dróg Wojewódzkich w Krakowie  

- ul. Ceglana, w związku z faktem iż drzewa stanowią własność Skarbu Państwa wystąpiliśmy do 

zarządcy tymi nieruchomościami o pielęgnacje drzew i wykonanie ewentualnych ekspertyz. 

Ad.6. Gminne Centrum Kultury, Czytelnictwa i Sportu  jest obecnie na etapie rozpoznania dostępności 

i cen artystów. GCKCziS chętnie przyjmie do rozważenia propozycje zespołów czy tez wykonawców i 

atrakcji, szczególnie adresowanych do młodszej publiczności. 

Jeśli nie zajdą istotne zmiany w planowanym budżecie na 2025 rok – zostaniemy przy dotychczasowej 

formie organizacji imprezy. 

Ad.7. Odpowiedź udzielona podczas sesji. 

Ad.8. Chodnik został oczyszczony. 

Ad.9. Komisje są zwoływane zgodnie z Regulaminem Rady. 

Ad.10. Odpowiedź udzielona podczas sesji. 

Ad.11. Odpowiedź udzielona podczas sesji. Wniosek w trakcie realizacji. 

Ad.12. Odpowiedź udzielona podczas sesji. 

Ad.13. Odpowiedź udzielona podczas sesji. 

Ad.14. Tablice częściowo zostaną wymienione. 

Ad.15. Do dnia 20.11.2024r. nie otrzymaliśmy odpowiedzi na zapytanie wysłane w dniu 12.07.2024r. 

Ad.16. Wystąpiono do zarządcy dróg powiatowych o uzupełnienie oznakowania poziomego na 

skrzyżowaniu dróg ul. Czereśniowej, Spacerowej, Bielańskiej i Włosieńskiej. 

Ad.17. Odpowiedź udzielona podczas sesji. 

Ad.18. Odpowiedź udzielona podczas sesji. 

Ad.19. Odpowiedź udzielona podczas sesji. 

Ad.20. Oczyszczenie rowu planowane jest na dzień 22.11.2024r. 

Ad.21. Odpowiedź udzielona podczas sesji. Wystąpiono do zarządcy drogi o uzupełnienie poboczy na 

tym odcinku drogi. 



Ad.22. Planowane są koncerty na Sali widowiskowej, w pierwszym kwartale będzie to Gala 

Noworoczna – koncert operetkowy oraz koncert z okazji Dnia Kobiet. 

Ad.23. Procedura regulacji stanu prawnego działki nr 4032 położonej w Osieku zostanie rozpoczęta 

w pierwszym półroczu 2025r. 

Ad.24. Na ul. Zaolszynie zostało wprowadzone oznakowanie ograniczające prędkość w dniu 

18.11.2024r. 

Ad.25. Odpowiedź udzielona podczas sesji. 

Ad.26. Odpowiedź udzielona podczas sesji. 

Ad.27. Odpowiedź udzielona podczas sesji. 

Ad.28. Zostało wystosowane pismo w sprawie zaplanowania w przyszłym budżecie Powiatu wykonanie 

projektu w celu budowy zatok autobusowych/peronów i przejść dla pieszych przy ul. Głównej w Osieku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 


